
 
 

 

 

 

Motion till regionfullmäktige 2021-05-19 

 

Plan för tillväxt i Skellefteå 

 
Skellefteå stad och kommun växer så det knakar och kommer inom inte en så avlägsen 

framtid ha ca 100,000 invånare. Förutom Northvolt så finns det fler företag som vill etablera 

sig i Skellefteå. Det förväntas en ökning av 10,000 nya arbetstillfällen i Skellefteåområdet 

inom 10 år. Detta innebär att trycket på sjukvården kommer att öka och därigenom kommer 

ett ökat behov av både personal och lokalytor. När en kommun växer och får nya 

medborgarna så tar de för givet att det finns skolor och förskolor, vård och omsorg och en 

fungerande infrastruktur med mera. 

 

Sjukvården är den viktigaste frågan för väljarna, enligt Novus (april 2021). I debatten brukar 

sjukhusvården vara den som diskuteras mest medan primärvården ofta glöms bort. 

Primärvården har ett väldigt brett uppdrag och har de senaste åren fått många nya 

arbetsuppgifter från sjukhusvården. Tyvärr har det inte överförts resurser motsvarande 

uppdragen. 

 

Redan i dagsläget dras flera av Skellefteås hälsocentraler med trångboddhet och stor brist på 

personal, särskilt allmänspecialister. Nu har regionerna tillsammans med kommunerna 

påbörjat utvecklingen av god och nära vård. I detta är hälsocentralerna navet.  

 

Allianspartierna upplever att den rödgröna majoriteten i regionen saknar plan för att möta det 

ökade sjukvårdsbehovet i Skellefteå, speciellt när det gäller utbyggnad av primärvård. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar vi: 

 

Att Region Västerbotten upprättar en plan för en utbyggnad av primärvården i 

Skellefteå som motsvarar de kommande behoven. 

 

Att Region Västerbotten gör en kartläggning av de resurser som finns både vad 

gäller personal och lokaler samt vilken kapacitet befintliga hälsocentraler har 

med full/adekvat bemanning. 

 

Marianne Normark (L) 

Ewa-May Karlsson (C) 

Elin Segerstedt-Söderberg (M) 

Betty-Ann Nilsson (KD) 

 
 

 


